
Discussiepunt D66 - Inclusieve speeltuinen 
Tijdens de OR van 15 mei gaf de portefeuillehouder aan dat er al veel gebeurt op het vlak van 
inclusieve en toegankelijke speeltuinen. De fractie van D66 Nieuwkoop erkent dat en vindt de 
62% bespeelbare speelplekken voor kinderen met een beperking een mooie inzet. Maar wij 
vinden ook dat als we deze koers willen behouden, dat expliciet geborgd moet worden in het 
beleidsplan. Onze vraag aan de andere fracties is dan ook: Zijn jullie het met ons eens dat de 
inzet van het college op inclusiviteit een volwaardige plek in het beleid verdient? En dat we 
kinderen met een beperking daarbij niet impliciet, maar juist duidelijk en zichtbaar moeten 
blijven benoemen? 
 


